
Cassà té goteres al nou pavelló, inaugurat al març 
 
 L'alcalde denuncia deficiències tècniques i negocia amb les constructores per evitar el 
sobrecost de la reparació 
 
 Bagué veu precipitació en l'execució de l'obra, estrenada pel govern anterior 
 
 10/11/11 02:00  - Cassà de la Selva - Jordi Ferrer  
  
El nou pavelló municipal és un dels primers maldecaps de l'equip de govern de Cassà de la 
Selva (CiU). L'alcalde, Enric Bagué, ha denunciat deficiències tècniques de la instal·lació i 
considera que el govern anterior (ERC-PSC-L'Alternativa) es va precipitar en d'estrenar-la. Fa 
tot just vuit mesos que el pavelló funciona a ple rendiment, i Bagué es queixa dels entrebancs 
sorgits. “El pavelló té deficiències tècniques i hem tingut molts problemes.” 
 
Bagué diu que la seva voluntat no és retreure res a ningú, però que vol que se sàpiga quina és 
la realitat. “El pavelló s'hauria d'haver obert una mica més tard i el projecte es va fer massa de 
pressa.” 
 
L'alcalde valora la funcionalitat de l'obra i la seva utilitat, però negocia amb les constructores 
per evitar que el poble hagi de respondre al sobrecost de la reparació dels danys. Cal recordar 
que l'Ajuntament de Cassà ha reconegut que la seva situació econòmica és “crítica” i negocia 
un pla de sanejament amb la Generalitat. 
 
Aprofitant els fons de l'Estat, l'anterior equip de govern, comandat per Carles Casanova (ERC), 
va optar per reconvertir una pista esportiva coberta en un nou pavelló i al costat estrenar la 
piscina. Els dos espais van ser inaugurats el 19 de març passat i van costar 4,8 milions, dels 
quals 2 van ser per al pavelló, detalla Casanova, l'exalcalde. 
 
Goteres a la coberta 
 
Casanova ha explicat que l'antiga pista coberta –l'embrió del pavelló– ja havia tingut problemes 
de degoters. “Els degoters vénen de lluny. A la pista coberta ja n'hi havia hagut i l'anterior 
govern ja vam fer desmuntar les carenes de la coberta.” 
 
Les deficiències tècniques de què parla Bagué han condicionat l'activitat dels equips de 
bàsquet i de tennis de taula, i els practicants de patinatge artístic. L'alcalde reconeix que alguns 
equips han hagut de canviar l'ordre dels partits amb els rivals. 
 
Les pluges dels últims quinze dies –uns 300 litres per metre quadrat, segons el web de Cassà– 
han deixat al descobert el que hi ha. “Quan plou bastant, sempre hi ha goteres”, admet l'alcalde 
Bagué. 
 
 LA XIFRA  
8 mesos fa que es va inaugurar el pavelló. El dissabte 19 de març Vilert i Tibau van ser a l'acte 
d'inauguració. 
 
 LA FRASE  
Esperem que les empreses ho arreglin. Hi ha deficiències tècniques i hem tingut molts 
problemes 
Enric Bagué 
ALCALDE DE CASSÀ 
 
Casanova: “Hi ha empreses i tècnics responsables” 
 
L'exalcalde de Cassà, Carles Casanova, diu que l'obra feia falta al poble. “Hi ha unes empreses 
i uns tècnics responsables. En totes les obres, sempre hi ha ajustaments poc després.” 
 



La delimitació i l'aclariment de responsabilitats 
 
L'Ajuntament treballa amb les empreses que van intervenir en el pavelló perquè reparin els 
danys. “Estem parlant amb les empreses per saber de qui és la responsabilitat i perquè ho 
arreglin.” 
 
Bagué diu que la ventilació no acaba de rutllar 
 
Les goteres han provocat que el parquet quedi malmès i que se n'estigui canviant una part. “El 
parquet s'ha desplaçat i hem d'aclarir si està mal posat o la culpa és de la ventilació”, diu 
Bagué. 
 
Millores puntuals o grans obres amb el pla Zapatero 
 
L'obra del nou pavelló va ser inclòs en el segon pla Zapatero, segons va escollir el govern de 
Casanova. Bagué diu que altres pobles van fer millores puntuals, com l'asfaltatge de carrers a 
Llagostera. 
 

 
Un entrenament de bàsquet, en la pista del nou pavelló municipal de Cassà de la Selva, 
dimarts a la tarda. Foto: MANEL LLADÓ. 
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